

01/10/2025

2025/10/01

Mr. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer

المحترم

السيد/ حامد احمد على  
الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Extension of Notice Period – Chief Legal Officer & Board Secretary**

**الموضوع: تمديد فترة الإشعار - رئيس الدائرة القانونية وأمين سر المجلس**

Further to our notification dated 4 July 2025 regarding the resignation of Mr. Raymond Mouracadé, Chief Legal Officer and Board Secretary of Emirates Investment Bank PJSC, we write to update you on the revised arrangements.

إحاطاً بإشعارنا المؤرخ 4 يوليو 2025 بشأن استقالة السيد ريموند مرقد، رئيس الدائرة القانونية وأمين سر مجلس الإدارة في بنك الإمارات للاستثمار (ش.م.ع)، نود إطلاعكم على الترتيبات المعدلة.

By mutual agreement between the Bank and Mr. Mouracadé, his notice period has been extended, and he will continue to serve in his current capacity as Chief Legal Officer and Board Secretary until **30 April 2026** (instead of 1 October 2025, as previously notified).

بموجب اتفاق متبادل بين البنك والسيد ريموند مرقد، مُدّدت فترة إشعاره، وسيواصل عمله بصفته الحالية رئيساً للدائرة القانونية وأمين سر مجلس الإدارة حتى 30 أبريل 2026 (بدلاً من 1 أكتوبر 2025، كما أبلغنا سابقاً).

This extension ensures continuity of governance and legal oversight while the Bank progresses the recruitment and Fit & Proper approval process for his successor. All other details of our earlier notification remain unchanged.

يضمن هذا التمديد استمرارية الحوكمة والرقابة القانونية بينما يواصل البنك إجراءات التوظيف والموافقة على تعيين خلفه. جميع التفاصيل الأخرى الواردة في إشعارنا السابق تبقى دون تغيير.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Kishore Venkat  
Interim Chief Executive Officer  
Emirates Investment Bank PJSC



كيشور فنكات  
الرئيس التنفيذي المؤقت  
بنك الإمارات للاستثمار ش.م.ع.

CC: M/s Securities & Commodities Authority

نسخة إلى: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع